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      Аннотация

    
        
          В данной бакалаврской выпускной работе разработан проект многоэтажного жилого дома. Разработана проектная документация в соответствие с Постановлением Правительства РФ от 16 февраля 2008 г. №87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». Определены объёмно – планировочные решения, разработана схема планировочной организации земельного участка, разработаны конструктивные решения, составлен проект по организации строительства, составлена сводная смета на строительство.
        

        
          In this bachelor's final qualifying work a project of a multi-storey residential building. Design documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 No. 87 "On drawing up a section of project documentation and requirements for their content". Certain volumes - planning decisions, available plans for planning organizations of the land plot, constructive decisions, drawing up a project for organizing construction,  a consolidated estimate for construction.
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